

# ALUCOBOND®

## Wood Design



**ALUCOBOND® Wood Design**  
unifies the aesthetic beauty of wood  
with the strength of ALUCOBOND®



### Advantages

- Weather resistant
- No rotting
- No repainting
- No colour change
- Moisture resistant
- Insect proof



**ALUCOBOND® Wood Design** finishes unify the natural beauty of wood and the outstanding features of **ALUCOBOND®** aluminium composite panels to enhance the design of your architectural project.

**ALUCOBOND® Wood Design** is available in 5 modern wood patterns. It offers the same unequalled material properties for which all **ALUCOBOND®** products are known: extraordinary flatness and rigidity, excellent formability, low weight and outstanding weather resistance. The use of a high quality paint system applied in a continuous coil-coating process ensures that the wood look is not compromised for many decades to come.

**ALUCOBOND® Wood Design** surfaces are easy to clean and care for, unlike real wood. It is the ideal material for Interior and Exterior Architecture, and just another reason why **ALUCOBOND®** is "The World's Favourite Aluminium Composite Material".

Selecting **ALUCOBOND® Wood Design** for projects which require environmental friendly materials is literally a natural choice, **ALUCOBOND®** is fully recyclable.

*Dark Zebrano 850*

*Redwood 851*



**ALUCOBOND® Wood Design** vereint die natürliche Schönheit von Holz mit den aussergewöhnlichen Anwendungsmöglichkeiten von **ALUCOBOND®** Aluminium Verbundplatten und verleiht ihrem Architektur Projekt ein edles und lebendiges Aussehen, ob an Portalen, Säulen, Pylonen, Fassaden oder im Innenausbau.

Erhältlich in 5 neuen und modernen Oberflächen bietet **ALUCOBOND® Wood Design** alle Stärken, für die alle **ALUCOBOND®** Produkte bekannt sind: Exzellente Planheit, hohe Biegesteifigkeit, geringes Gewicht, ausgezeichnetes Verformungsverhalten sowie eine hervorragende Langzeit- und Witterungsbeständigkeit. Der Einsatz hochwertiger Lacksysteme im Bandlackierverfahren garantiert, daß das Holzdekor auch nach Jahrzehnten sein frisches Aussehen erhält.

**ALUCOBOND® Wood Design** Oberflächen sind ästhetisch, einfach zu verarbeiten und zu verformen und im Gegensatz zu Echtholz langlebig, leicht zu reinigen und zu pflegen.

**ALUCOBOND® Wood Design** bietet erhöhten Brandschutz, ist umweltfreundlich, vollständig recycelbar und entspricht damit den heutigen hohen Anforderungen im Bereich Umweltschutz.

Royal Cedar 852



#### Note

It is recommended that all **ALUCOBOND® Wood Design** panels required for a project or an elevation of a project originate from the same production batch. Furthermore, panels should be installed in the same direction as marked on the protective peel-off foil. As for real wood, however, it is not possible to ensure a 100% uniformity in colour, pattern and brightness.

For more information and available specification please refer to the manufacturer or your nearest **ALUCOBOND®** representative.

#### Hinweis

Wir empfehlen **ALUCOBOND® Wood Design** Platten stets aus einer Produktionscharge einzusetzen bzw. Gebäudeansichten nur mit einer Charge zu bekleiden. **ALUCOBOND®** Platten sollten entsprechend den Richtungspfeilen auf der Schutzfolie montiert werden. Wie bei Echtholz kann auch bei **ALUCOBOND® Wood Design** eine 100% Farb-, Dekor- oder Helligkeitsübereinstimmung nicht garantiert werden.

Nähere Informationen und verfügbare Spezifikationen erhalten Sie direkt vom Hersteller oder Ihrem zuständigen **ALUCOBOND®** Gebietsverkaufsleiter.

*Elegant Oak 853*

*Manitoba 854*

## International Contacts - Internationale Kontakte

### Germany

#### ALCAN COMPOSITES

Alcan Singen GmbH  
D-78221 Singen / Germany  
Phone: +49 77 31 80 73 31  
Fax: +49 77 31 80 28 45  
alucobond@alcan.com

### North / Central America

Alcan Composites USA Inc.  
208 W. 5th Street  
P.O. Box 507  
Benton, KY 42025-0507 / USA  
Phone: +1 270 527 4200  
Fax: +1 270 527 1552  
info.usa@alcan.com

### Asia / Pacific

Alcan Alucobond (Far East) Pte. Ltd.  
73 Bukit Timah Road  
#06-01 Rex House  
Singapore 229832  
Phone: +65 6501 1160  
Fax: +65 6501 1165  
aafe@alcan.com

### India

Alcan Composites India Pvt Limited  
Unit 321, Building 3, 2nd Floor  
Solitaire Corporate Park  
Mumbai 400093 / INDIA  
Phone: +91 22 4005 4500  
Fax: +91 22 4010 4132  
composites.india@alcan.com

### ALCAN COMPOSITES - A true „global player“

- Sales offices and production plants in Europe, North and South America and Asia
- Widest range of composite panels
- Partnerships with leading distributors
- Excellent technical and commercial service

### ALCAN COMPOSITES - Ein echter „global player“

- Verkaufsbüros und Produktionsstätten in Europa, Nord- und Südamerika und Asien
- Größte Plattenvielfalt
- Partnerschaften mit führenden Distributoren
- Professioneller Vertriebs-Service und technische Unterstützung

For more information about our products visit:

[www.alucobond.com](http://www.alucobond.com) or contact your nearest **ALUCOBOND®** distributor.

Für mehr Informationen über unsere Produkte besuchen sie:

[www.alucobond.com](http://www.alucobond.com) oder ihren zuständigen **ALUCOBOND®** Vertreter.

### Europe / Middle East / Africa

#### ALCAN COMPOSITES

Alcan Singen GmbH  
D-78221 Singen / Germany  
Phone: +49 77 31 80 34 17  
Fax: +49 77 31 80 28 45  
alucobond@alcan.com

### South America

Alcan Composites Brazil Ltda.  
Av. das Nações Unidas  
12551 - 11° floor - 1106  
São Paulo - SP / Brazil  
CEP 04578000  
Phone: +55 11 3043 7611  
Fax: +55 11 3043 7649  
vendas.composites@alcan.com

### China

Alcan Composites Ltd. Shanghai  
298 East Kangqiao Road  
Kangqiao Industrial Zone, Pudong Area  
201319 Shanghai / CHINA  
Phone: +86 21 5813 5353  
Fax: +86 21 5813 5333  
acprc@alucobond.com.cn